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Jedno z zadań własnych gminy jest sprawa porządku publicznego i bezpieczeństwo 

obywateli. To zadanie reguluje ustawa z dnia 8.03.1990 roku o samorządzie 

gminnym.  

Miasto Elblag na przestrzeni lat podjęło wiele działań by zabezpieczyć wypełnienie 

ustawy w zakresie bezpieczeństwa elblążan. W wielu miastach Polski powstają 

Zintegrowane Centra Zarządzania i Monitorowania Miastem. Oczywiście każde 

miasto wypracowuje swój model i kierunki rozwoju. Wiemy, że na terenie Elbląga 

jest wiele miejsc, które są monitorowane w systemie cyfrowym (np. spółdzielnie 

mieszkaniowe), ale brak jest działań zintegrowanych, spinających ten monitoring  

w jednym miejscu.  

Miasto Elbląg wyremontowało budynek przy ulicy Orzeszkowej, umiejscawiając tam 

Centrum Zarządzania Siecią Miejską. Inwestycja poprawiła funkcjonowanie 

elbląskiej sieci szerokopasmowej, dzięki której w naszym mieście realizowane są 

liczne e-usługi. W dalszej kolejności w zmodernizowanych pomieszczeniach miały 

powstać warunki dla funkcjonowania zadań związane z centrum wizyjnego 

monitoringu miejskiego. Projekt był zrealizowany ze środków europejskich. 

Całkowity koszt projektu to kwota 4.871.775 zł, z czego miasto Elbląg pokryło 

wykonanie zadania na kwotę ok. 2.570.000 zł. 

 

Moje pytania: 

1. Jakie jest obecne i przyszłe przeznaczenie budynku przy ulicy Orzeszkowej  

w kontekście wcześniejszych założeń i koncepcji projektowych?  

2. Jakie są koszty utrzymanie tego budynku? 

3. Czy samorząd elbląski ma koncepcję opracowania planu zintegrowania 

działań związanych z monitoringiem a tym samym jeszcze lepszego 

bezpieczeństwa mieszkańców Elbląga?   

 


